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Närvarande:  
 
Arbetsgivare 
  
Stadsdelsdirektör Ann-Christine Hansson 
Äldreomsorgsavdelningen 
Förskoleavdelningen 
Socialtjänstavdelningen 
Ekonomiavdelningen 
HR-avdelningen  

Lena Slotte  
Lena Forsberg 
Anna Hamlin 
Catharina Liljedahl 
Pål Tennek 
Therese Salomon 
 
 
 

Facklig organisation  
 
Kommunal 
Sveriges Lärare 
SACO 
Akademikerförbundet SSR 
Ledarna 
Vision 
Vårdförbundet 

 
Peter Olsson 
Jenny Hallgren  
Carl Korch  
Förhinder  
Förhinder 
Rolf Nyström 
Förhinder 
 

  
 
Tidpunkt: 2023-09-21 kl. 13:00 – 15:00 
          
Plats: Vita Valvet 
 
 

 1. Dagordning 
 
Utsänd dagordning fastställdes.  

 2. Protokollsjustering 
 
Anmälan av justerat protokoll från förvaltningsgruppens sammanträde 17 augusti 
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2023.  

  3. Information 
 
Stadsdelsdirektören  
Kommunikationsansvarig slutar och rekryteringen är nu i slutfas. 
Äldreomsorgsavdelningen 
De problemen som varit en tid med larmen är nu åtgärdat. 
Alla verksamheter är på gång med nya scheman maa av förändrade regler om 
dygnsvila.  
Förskoleavdelningen 
Ny rektor har börjat. På parkleken Kronoberg är verksamheten igång efter 
branden.  
Socialtjänstavdelningen 
Ny biträdande enhetschef är rekryterad till enheten för stöd o service.  En 
enhetschef har precis sagt upp sig. 
Ekonomiavdelningen 
Inget att notera 
HR-avdelningen 
Löneöversynen är nu avslutad för 2023. 
Information om att den centrala upphandlingen av förmånselcyklar är pausad pga 
oklara skatteregler. 
Omställningsfonden har medel att söka ur och både äldreomsorgsavdelningen och 
förskoleavdelningen kommer att skicka in ansökningar. 
 

 4. Nämndärenden/handlingar till stadsdelsnämndens nästa 
sammanträde den 28 september 2023  
-Stadsdelsdirektören gick igenom ärendelistan. Ärendena finns att läsa på: 
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/kungsholmens-stadsdelsnämnd 

 
 

-ekonomichef går igenom T2 delårsbokslutet och den ekonomiska prognosen, 
ökade kostnader märks av där bla livsmedel ökat med 18%, ökad försäljning av 
sdf insatser, fonder kommer att fyllas på, men överskottet är av engångskaraktär. 
Stimulansbidrag är en osäkerhetsfaktor då de brukar komma sent på året. 
 
-kommunal vill påtala att man inte håller med i allt arbetsgivaren skriver i T2 ffa 
under rubriken trygga anställningar då man anser att timavlönade och 
deltidsanställningar blandas ihop. Vision ställer sig bakom allt kommunal säger i 
frågan. 

5. Beslutsärende 
 
Kameraövervakning i de nya lokalerna på Tekniska Nämndhuset. 
Placering av kameror gicks igenom i de allmänna utrymmena 
Tillstånd kommer sökas hos IMU för detta 

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/kungsholmens-stadsdelsn%C3%A4mnd
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Ett antal frågor uppkom och svaren inväntas innan beslut fattas, ärendet ajourneras 
till nästa FVG. 
 
6. Systematiskt arbetsmiljöarbete 
 
Resultatet av Arbetsmiljöenkäten för förvaltningens chefer presenteras på nästa 
FVG. 
Uppföljning av arbetsmiljön gällande arbetsbelastning ingår i förvaltningens 
årshjul gällande arbetsmiljö och arbetsbelastning för alla medarbetare, detta göra 
hos de olika avdelningarna under året. 
Ny modul av SAM kommer att finnas i ILS, arbete pågår att implementera detta. 
 
Flytt till tekniska nämndhuset 
En intensiv fas just nu, flyttnytt skickas ut löpande till alla berörda medarbetare i 
förvaltningen. Förslag finns om ergonomiutbildning som 

 

 

7. Frågor från de fackliga organisationerna  
 
Sveriges Lärare undrar över hur den ökade terrornivån påverkar verksamheterna. 
Lena Forsberg svarar att det är aktualiserat och bla inrymning och utrymning 
aktualiseras. 
 
Saco önskar nivåerna i lönekriterierna förtydligas. 
 
Kvarstående punkt: Saco undrar över hur ett överskott i budgeten hanteras, hur 
mycket får man som förvaltning ta med till nästkommande år och vad får 
pengarna användas till. Ekonomichef återkommer med förklaringar till nästa 
förvaltningsgrupp. 
 
8. Information från de fackliga organisationerna 
 
Sveriges Lärare meddelar att Jenny kommer vara tjänstledig från mitten oktober 
till januari, person från Norra Innerstan kommer täcka upp. 
 
Vision meddelar att Rolf kliver av sitt fackliga uppdrag och sektionen kommer att 
pausas. Arbetsgivaren får vända sig till avdelningen med kallelser from sista 
september. 
 
Kommunal meddelar att trycket  från medlemmarna är väldigt högt med frågor 
som rör bla schemaförändringar och heltid/deltidsfrågan. 
 
SACO kommer gå utbildning i samverkan under oktober. 
 

9. Övriga frågor 
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Sekreterare: Johanna Widh 

   
 
Ann-Christine Hansson 

  

Stadsdelsdirektör   
  
 
 Kommunal 
 
 Vision 
 
 SACO 
 
 Sveriges Lärare 
   
   
  
 

Inget att notera 
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